

THE VOLUNTARY CERTIFICATION SYSTEM OF REGISTER OF SHIPPING POCC RU.B1869.04CY02

**CERTIFICATE**  
**OF MANAGEMENT SYSTEM CONFORMITY**

This is to certify that the Management System of

**Sakhalin Maritime College (branch office)**  
**of FSFEI HE "Dalrybtuz"**

Address: 41, Lenin Str., Nevelsk, Sakhalin region, 694740, Russia

has been certified by FAI "Russian Maritime Register of Shipping" in accordance with the requirements of

**ISO 9001:2015**

The Management System is applicable to the training of crew members of sea-going vessels in the basic educational programs of secondary vocational education and vocational training in accordance with OKVED OK 029-2014 codes 85.21, 85.30 and continuing vocational education (vocational training, retraining, advanced training) in accordance with OKVED OK 029-2014 code 85.42

Not applicable requirements of the standard to the management system: 8.5.1 f, 8.5.4, 8.5.5

Certificate № **24.004.414**

Action of the Certificate is terminated  
in case of cancellation of the  
Certificate № 24.001.414



Management system certified since 2012  
The certificate is issued on 11 January, 2024  
The certificate is valid until 11 January, 2027

Authorized person

S. Kulikov



**RS**

The certificate becomes invalid if conditions of certification are not fulfilled. Conditions of certification are laid down in ND № 2-070101-008 and are located on official RS website [www.rs-class.org](http://www.rs-class.org)

РОССИЙСКИЙ МОРСКОЙ РЕГИСТР СУДОХОДСТВА

9.6.7

СИСТЕМА ДОБРОВОЛЬНОЙ СЕРТИФИКАЦИИ РОССИЙСКОГО РЕГИСТРА РОСС RU.B1869.04СУ02

## СЕРТИФИКАТ СООТВЕТСТВИЯ СИСТЕМЫ МЕНЕДЖМЕНТА

Настоящим удостоверяется, что система менеджмента

**«Сахалинского морского колледжа» (филиал)  
ФГБОУ ВО «Дальрыбвтуз»**

Адрес: Россия, 694740, Сахалинская обл., Невельск, ул. Ленина, д. 41

сертифицирована ФАУ «Российский морской регистр судоходства» на соответствие требованиям

**ISO 9001:2015**

Система менеджмента распространяется на подготовку членов экипажей морских судов по основным образовательным программам среднего профессионального образования и профессионального обучения по кодам 85.21, 85.30 ОКВЭД ОК 029-2014, а также дополнительного профессионального образования (профессиональной подготовки, переподготовки, повышения квалификации) по коду 85.42 ОКВЭД ОК 029-2014

Неприменимые требования стандарта к системе менеджмента: 8.5.1 f, 8.5.4, 8.5.5

Сертификат № 24.004.414

Действие сертификата прекращается  
в случае аннулирования сертификата  
№ 24.001.414



С.А. Куликов



**РС**

Сертификат теряет силу в случае невыполнения условий сертификации, изложенных в ИД № 2-070101-008 и расположенных на официальном Интернет-сайте РС [www.rs-class.org](http://www.rs-class.org)

ФАУ «Российский морской регистр судоходства»

Россия, 191186, г. Санкт-Петербург, Дворцовая наб., д. 8

THE VOLUNTARY CERTIFICATION SYSTEM OF REGISTER OF SHIPPING POCC RU.B1869.04CY02

**CERTIFICATE**  
**OF MANAGEMENT SYSTEM CONFORMITY**

This is to certify that the Management System of

**Far Eastern Maritime Academy (branch office)**  
**of FSFEI HE "Dalrybtuz"**

Address: 86, Nakhodkinskiy prospect, Nakhodka, Primorski krai, 692903, Russia

has been certified by FAI "Russian Maritime Register of Shipping" in accordance with the requirements of

**ISO 9001:2015**

The Management System is applicable to the training of crew members of sea-going vessels in the basic educational programs of secondary vocational education and vocational training in accordance with OKVED OK 029-2014 codes 85.21, 85.30 and continuing vocational education (vocational training, retraining, advanced training) in accordance with OKVED OK 029-2014 code 85.42

Not applicable requirements of the standard to the management system: 8.5.1 f, 8.5.4, 8.5.5

Certificate № **24.003.414**

Action of the Certificate is terminated  
in case of cancellation of the  
Certificate № 24.001.414



Management system certified since 2012  
The certificate is issued on 11 January, 2024  
The certificate is valid until 11 January, 2027

S. Kulikov

Authorized person



**RS**

The certificate becomes invalid if conditions of certification are not fulfilled. Conditions of certification are laid down in ND № 2-070101-008 and are located on official RS website [www.rs-class.org](http://www.rs-class.org)

РОССИЙСКИЙ МОРСКОЙ РЕГИСТР СУДОХОДСТВА  
СИСТЕМА ДОБРОВОЛЬНОЙ СЕРТИФИКАЦИИ РОСС RU.B1869.04СУ02

9.6.7

**СЕРТИФИКАТ**  
**СООТВЕТСТВИЯ СИСТЕМЫ МЕНЕДЖМЕНТА**

Настоящим удостоверяется, что система менеджмента

**«Дальневосточного мореходного училища» (филиал)**  
**ФГБОУ ВО «Дальрыбвтуз»**

Адрес: Россия, 692903, Приморский край, Находка, Находкинский проспект, д. 86

сертифицирована ФАУ «Российский морской регистр судоходства» на соответствие требованиям

**ISO 9001:2015**

Система менеджмента распространяется на подготовку членов экипажей морских судов по основным образовательным программам среднего профессионального образования и профессионального обучения по кодам 85.21, 85.30 ОКВЭД ОК 029-2014, а также дополнительного профессионального образования (профессиональной подготовки, переподготовки, повышения квалификации) по коду 85.42 ОКВЭД ОК 029-2014.

Неприменимые требования стандарта к системе менеджмента: 8.5.1 f, 8.5.4, 8.5.5

Сертификат № 24.003.414

Действие сертификата прекращается  
в случае аннулирования сертификата  
№ 24.001.414



Система менеджмента сертифицирована с 2012 г.

Сертификат выдан 11 января 2024 г.

Сертификат действителен до 11 января 2027 г.

С.А. Куликов

Уполномоченное лицо



**РС**

Сертификат теряет силу в случае невыполнения условий сертификации, изложенных в НД № 2-070101-008 и расположенных на официальном Интернет-сайте РС [www.rs-class.org](http://www.rs-class.org)

ФАУ «Российский морской регистр судоходства»

Россия, 191186, г. Санкт-Петербург, Дворцовая наб., д. 8

RUSSIAN MARITIME REGISTER OF SHIPPING

9.6.7 En

THE VOLUNTARY CERTIFICATION SYSTEM POCC RU.B1494.04CY02

**CERTIFICATE**  
**OF MANAGEMENT SYSTEM CONFORMITY**

This is to certify that the Management System of

**Vladivostok Marine Fishing Industry College (autonomous office)**  
**of FSFEI HE "Dalrybtuz"**

Address: 93, Kirova Str., Vladivostok, 690068, Russia

has been certified by FAI "Russian Maritime Register of Shipping" in accordance with the requirements of

**ISO 9001:2015**

The Management System is applicable to the training of crew members of sea-going vessels in the basic educational programs of secondary vocational education and vocational training in accordance with OKVED OK 029-2014 codes 85.21, 85.30 and continuing vocational education (vocational training, retraining, advanced training) in accordance with OKVED OK 029-2014 code 85.42

Not applicable requirements of the standard to the management system: 8.5.1 f, 8.5.4, 8.5.5

Certificate № **24.002.414**

Action of the Certificate is terminated  
in case of cancellation of the  
Certificate № 24.001.414



Management system certified since 2012  
The certificate is issued on 11 January, 2024  
The certificate is valid until 11 January, 2027

Authorized person

S. Kulikov



**RS**

The certificate becomes invalid if conditions of certification are not fulfilled. Conditions of certification are laid down in ND № 2-070101-008 and are located on official RS website [www.rs-class.org](http://www.rs-class.org)

РОССИЙСКИЙ МОРСКОЙ РЕГИСТР СУДОХОДСТВА  
СИСТЕМА ДОБРОВОЛЬНОЙ СЕРТИФИКАЦИИ РОСС RU.B1869.04СУ02

9.6.7

**СЕРТИФИКАТ**  
**СООТВЕТСТВИЯ СИСТЕМЫ МЕНЕДЖМЕНТА**

Настоящим удостоверяется, что система менеджмента

**«Владивостокского морского рыбопромышленного колледжа»  
(обособленное структурное подразделение)  
ФГБОУ ВО «Дальрыбвтуз»**

Адрес: Россия, 690068, Владивосток, ул. Кирова, д.93

сертифицирована ФАУ «Российский морской регистр судоходства» на соответствие требованиям

**ISO 9001:2015**

Система менеджмента распространяется на подготовку членов экипажей морских судов по основным образовательным программам среднего профессионального образования и профессионального обучения по кодам 85.21, 85.30 ОКВЭД ОК 029-2014, а также дополнительного профессионального образования (профессиональной подготовки, переподготовки, повышения квалификации) по коду 85.42 ОКВЭД ОК 029-2014

Неприменимые требования стандарта к системе менеджмента: 8.5.1 f, 8.5.4, 8.5.5

Сертификат № **24.002.414**

Действие сертификата прекращается  
в случае аннулирования сертификата  
№ 24.001.414



Система менеджмента сертифицирована с 2012 г.  
Сертификат выдан 11 января 2024 г.  
Сертификат действителен до 11 января 2027 г.

Уполномоченное лицо

С.А. Куликов



**РС**

Сертификат теряет силу в случае невыполнения условий сертификации, изложенных в НД № 2-070101-008 и расположенных на официальном Интернет-сайте РС [www.rs-class.org](http://www.rs-class.org)

ФАУ «Российский морской регистр судоходства»

Россия, 191186, г. Санкт-Петербург, Дворцовая наб., д.8

Attachment to certificate of conformity  
of 11.01.2024 № 24.001.414

Certification scope includes autonomous and branch offices:

**Vladivostok Marine Fishing Industry College (autonomous office)  
of FSFEI HE “Dalrybvtuz”**

Address: 93, Kirova Str., Vladivostok, 690068, Russia

**Far Eastern Maritime Academy (branch office)  
of FSFEI HE “Dalrybvtuz”**

Address: 86, Nakhodkinskiy prospect, Nakhodka, Primorski krai, 692903, Russia

**Sakhalin Maritime College (branch office)  
of FSFEI HE “Dalrybvtuz”**

Address: 41, Lenin Str., Nevelsk, Sakhalin region, 694740, Russia



S. Kulikov

Authorized person

The certificate becomes invalid if conditions of certification are not fulfilled. Conditions of certification are laid down in ND № 2-070101-008 and are located on official RS website [www.rs-class.org](http://www.rs-class.org)

FAI «Russian Maritime Register of Shipping»

8, Dvortsovaya Embankment, St. Petersburg, 191186, Russia





Приложение к сертификату  
от 11.01.2024 № 24.001.414

Область сертификации включает обособленное структурное подразделение и филиалы:

**«Владивостокский морской рыбопромышленный колледж»  
(обособленное структурное подразделение)  
ФГБОУ ВО «Дальрыбвтуз»**

Адрес: Россия, 690068, Владивосток, ул. Кирова, д. 93

**«Дальневосточное мореходное училище»  
(филиал)  
ФГБОУ ВО «Дальрыбвтуз»**

Адрес: Россия, 692903, Приморский край, Находка, Находкинский проспект, д. 86

**«Сахалинский морской колледж»  
(филиал)  
ФГБОУ ВО «Дальрыбвтуз»**

Адрес: Россия, 694740, Сахалинская обл., Невельск, ул. Ленина, д. 41



С.А. Куликов

Сертификат теряет силу в случае невыполнения условий сертификации, изложенных в НД № 2-070101-008 и расположенных на официальном Интернет-сайте РС [www.rs-class.org](http://www.rs-class.org)

РОССИЙСКИЙ МОРСКОЙ РЕГИСТР СУДОХОДСТВА  
СИСТЕМА ДОБРОВОЛЬНОЙ СЕРТИФИКАЦИИ РОСС RU.V1869.04СУ02

9.6.7

**СЕРТИФИКАТ**  
**СООТВЕТСТВИЯ СИСТЕМЫ МЕНЕДЖМЕНТА**

Настоящим удостоверяется, что система менеджмента

**Федерального государственного бюджетного образовательного учреждения высшего образования  
«Дальневосточный государственный технический рыбохозяйственный университет»,  
включая обособленное структурное подразделение и филиалы согласно приложению**

Адрес: Россия, 690087, Приморский край, г. Владивосток, ул. Луговая, д. 52 Б

сертифицирована ФАУ «Российский морской регистр судоходства» на соответствие требованиям

**ISO 9001:2015**

Система менеджмента распространяется на подготовку членов экипажей морских судов по основным образовательным программам высшего, среднего профессионального образования и профессионального обучения по кодам 85.21, 85.22, 85.30 ОКВЭД ОК 029-2014, а также дополнительного профессионального образования (профессиональной подготовки, переподготовки, повышения квалификации) по коду 85.42 ОКВЭД ОК 029-2014.

Неприменимые требования стандарта к системе менеджмента: 8.5.1 f, 8.5.4, 8.5.5

Сертификат № 24.001.414



Система менеджмента сертифицирована с 2012 г.  
Сертификат выдан 11 января 2024 г.  
Сертификат действителен до 11 января 2027 г.

Уполномоченное лицо

С.А. Куликов



**РС**

Сертификат теряет силу в случае невыполнения условий сертификации, изложенных в НД № 2-070101-008 и расположенных на официальном Интернет-сайте РС [www.rs-class.org](http://www.rs-class.org)

ФАУ «Российский морской регистр судоходства»

Россия, 191186, г. Санкт-Петербург, Дворцовая наб., д. 8